
Na úvod obhajoby představila diplomantka svou práci, uvedla důvody, které ji vedly k zájmu o 

problematiku studentských hnutí v Portugalsku, a seznámila komisi s metodou práce. V následné 

debatě odpověděla na doplňující dotazy a prohlásila, že přijímá výtky komise týkající se formulačních 

a gramatických nedostatků. Komise se shodla na hodnocení práce stupněm velmi dobře. 


